
Zápisnica 

z výjazdového rokovania Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

22. – 23. mája 2023 

Hotel Partizán, Tále 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Zabezpečenie priebehu posudzovania vnútorného systému Trnavskej univerzity v 

Trnave 

4. Aktuálne informácie členov Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

5. Prerokovanie návrhu Študijného poriadku Trnavskej univerzity v Trnave 

6. Záver rokovania 

 

Bod 1 

 Výjazdové rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Rektor univerzity ospravedlnil neprítomnosť doc. Dr. phil. Erika 

Hrnčiarika, dekana Filozofickej fakulty TU, ktorý sa k výjazdovému rokovaniu pripojí až 

nasledujúci deň. Zároveň informoval členov KR TU, že PhDr. Adriana Krupová, PhD., 

riaditeľka Oddelenia pre analýzy a stratégie v oblasti zabezpečovania kvality TU (ďalej len 

„riaditeľka oddelenia pre kvalitu“) sa zúčastní výjazdového rokovania iba počas prvého dňa.  

 Rektor univerzity oboznámil prítomných s navrhnutým programom a navrhol presunúť 

prerokovanie návrhu Študijného poriadku Trnavskej univerzity v Trnave pre viacero 

doručených pripomienok, ako aj pre neprítomnosť dekana Filozofickej fakulty TU, na 

nasledujúci deň výjazdového zasadnutia KR TU. Následne požiadal členov KR TU 

o vyjadrenie, či s navrhnutou zmenou súhlasia. Členovia KR TU súhlasili so zmenou 

v programe rokovania.   

 

Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o odložení termínu posudzovania vnútorného systému univerzity Slovenskou akreditačnou 

agentúrou pre vysoké školstvo (ďalej len „SAAVŠ“) na jeseň 2023 a zároveň skonštatoval, že 

univerzita tak získala čas na odstránenie nedostatkov, ktoré sa postupne objavujú, ako aj na 

lepšiu pripravenosť univerzity na celý proces posudzovania, 

- o návrhu voliteľných ukazovateľov pre budúce výkonnostné zmluvy a návrhu úrovní plnenia 

povinných a voliteľných merateľných ukazovateľov potenciálnych výkonnostných zmlúv zo 

strany univerzity. Ako doplnil, k povinným a voliteľným merateľným ukazovateľom prebiehali 

už stretnutia s ministerstvom školstva, ako aj vedenia univerzity a dekanov, a po zosúladení 

návrhov úrovní plnenia povinných a voliteľných merateľných ukazovateľov, bude zaslaná 

odpoveď na ministerstvo školstva,  



- o zaslaní návrhu rozpočtu univerzity na prerokovanie a schválenie Akademickému senátu TU 

(ďalej len „AS TU“), kde zároveň požiadal predsedu AS TU, aby absolvovali aj voľby členov 

do novovznikajúcej komisie pre podnety, ktorá je ustanovená v novom Štatúte TU.  

 

Bod 3 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zoberali informáciami týkajúcimi sa 

zabezpečením priebehu posudzovania vnútorného systému Trnavskej univerzity v Trnave. Ako 

rektor univerzity uviedol, termín posudzovania SAAVŠ sa presunul o niečo viac ako tri 

mesiace, avšak táto téma zostáva aj naďalej pre univerzitu dôležitá a aktuálna, a je potrebné sa 

jej naplno venovať. Ako doplnil, so SAAVŠ intenzívne komunikuje riaditeľka oddelenia pre 

kvalitu, ktorá má skúsenosti aj z priebehu posudzovania kvality systému na iných vysokých 

školách a rovnako má pre členov KR TU ďalšie dôležité informácie, týkajúce sa priebehu 

posudzovania vnútorného systému univerzity. Rektor univerzity odovzdal slovo riaditeľke 

oddelenia pre kvalitu, aby vo veci informovala členov KR TU.  

 Riaditeľka oddelenia pre kvalitu  poďakovala za slovo a informovala členov KR TU 

o tom, že univerzite bola priradená spravodajkyňa zo SAAVŠ na celý proces posudzovania. 

Taktiež členom KR TU uviedla dôvody, prečo SAAVŠ preložila univerzite termín návštevy na 

mieste z pôvodne plánovaného júna 2023 na október 2023. Dôvodom je nemožnosť viacerých 

členov pracovných skupín (posudzovateľov), zúčastniť sa pracovnej návštevy v mesiaci jún. 

Riaditeľka oddelenia pre kvalitu priblížila členom KR TU aktuálny stav univerzity v procese 

posudzovania, aj činnosti, ktoré v súvislosti s posudzovaním už univerzita absolvovala. Ako 

uviedla, v decembri 2022  univerzita podala žiadosť o posúdenie vnútorného systému 

a  konanie v tejto veci začalo zaplatením poplatku, ktorý SAAVŠ vyčíslila v súlade so 

sadzobníkom poplatkov. Následne bola zriadená pracovná skupina posudzovateľov, ku ktorej 

univerzita nepodala námietku, preto je zloženie tejto skupiny definitívne a  zmeny by už nemali 

nastať. Napriek odloženiu termínu pracovnej návštevy na mieste, pokračuje príprava univerzity 

a jej fakúlt na posudzovanie vnútorného systému v súčinnosti so SAAVŠ. V priebehu mesiaca 

jún sa začne zostavovať časový harmonogram posudzovania, ktorý by mal byť definitívne 

zostavený tri týždne pred návštevou pracovnej skupiny. Na príprave vecného a časového 

harmonogramu budú participovať všetky fakulty a pracoviská univerzity.  

 Ako riaditeľka oddelenia pre kvalitu ďalej uviedla, posudzovanie pracovnou skupinou 

bude prebiehať jeden týždeň, pričom prvý deň bude na inštitucionálnej úrovni a zvyšné dni 

budú nasledovať návštevy na jednotlivých fakultách. Univerzita a fakulty určujú, ktoré osoby 

ju budú zastupovať na jednotlivých stretnutiach, pričom platí, že každá osoba môže byť najviac 

na jednom stretnutí. Riaditeľa oddelenia pre kvalitu zdôraznila, že musí ísť o relevantných 

zástupcov, či už budú z interného alebo externého prostredia. Každý zástupca univerzity musí 

spĺňať vysokú  odbornú a komunikačnú úroveň, tak aby vedel komunikovať konkrétne činnosti 

v rámci svojich kompetencií a mal prehľad o zavedenom vnútornom systéme.  Riaditeľka 

oddelenia pre kvalitu dodala, že všetky informácie o vnútornom systéme univerzity sú 

zverejnené na webovej stránke, verejnom portáli MAIS,  na úložisku vnútorného systému, ako 

aj v samohodnotiacej správe, ktorá tvorí prílohu žiadosti univerzity o posúdenie vnútorného 

systému, odoslanej na SAAVŠ. Pracovné stretnutia v rámci návštevy na mieste nebudú 

zamerané na prezentovanie univerzity a jej fakúlt, pretože všetky informácie môžu členovia 

pracovnej skupiny čerpať z verejných alebo im sprístupnených zdrojov, ale budú priestorom na 

komunikovanie otázok posudzovateľov, doplnenia dôkazov, prípadne vysvetlení.  



 Členovia pracovnej skupiny majú  vytvorené aktívne prístupy na  úložisko vnútorného 

systému. Prostredníctvom spravodajkyne SAAVŠ bola vznesená požiadavka na sprístupnenie 

posudkov záverečných prác. Tu vznikol problém, pretože univerzita nemá zverejnené tieto 

posudky. V rámci internej evidencie záverečných prác (EZP) je možnosť nazretia k posudkom 

jedine cez rozšírený prístup, čo predstavuje určité riziká a preto neodporučila takýto postup. 

Problematiku sprístupnenia k posudkom záverečných prác pre členov pracovnej skupiny rieši  

oddelenie pre kvalitu  s Centrom informačných systémov TU, vec zatiaľ nie je vyriešená. Medzi 

členmi KR TU vznikla diskusia o možných riešeniach, ktorú rektor univerzity ukončil 

s konštatovaním, že situáciu je potrebné overiť a navrhnúť adekvátne riešenie, ktorým poveril 

prorektora pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“). 

 Riaditeľka oddelenia pre kvalitu priblížila členom KR TU predbežný harmonogram 

posudzovania v rámci návštevy na mieste, ktorá bude trvať jeden  týždeň. Riaditeľka oddelenia 

pre kvalitu zdôraznila, že zo strany univerzity a fakúlt bude potrebné dôsledne zabezpečiť účasť 

kompetentných osôb počas návštevy na mieste dodržiavať časový harmonogram. V závere 

bodu riaditeľka oddelenia pre kvalitu upriamila pozornosť na chýbajúce spätné väzby 

k anketám na fakultných webových stránkach a požiadala o doplnenie dokumentov, ktoré  

chýbajú na  centrálnom úložisku vnútorného systému. V nadväznosti na tieto informácie  dekan 

TF poďakoval riaditeľke oddelenia pre kvalitu za informácie a uviedol, že univerzita by mala 

na SAAVŠ preveriť dôležitú otázku, ako je myslené, že každý zástupca univerzity sa môže 

zúčastniť len jedného stretnutia s pracovnou skupinou, keď niektorí zastávajú viaceré funkcie, 

napríklad vo vedení univerzity či fakulty, ako aj v predsedníctve RVHK. Rektor univerzity 

skonštatoval, že  táto vec bude konzultovaná na SAAVŠ, poďakoval za poskytnuté informácie 

a navrhol text uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU 1/V-22-23052023 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity a riaditeľky oddelenia pre kvalitu 

v súvislosti so zabezpečením priebehu posudzovania vnútorného systému Trnavskej 

univerzity v Trnave. 

Z: prof. Bílik 

 

Bod 4 

 V nasledujúcom bode odovzdal rektor univerzity slovo členom KR TU, aby informovali 

o aktuálnych záležitostiach zo svojej oblasti. Ako prvý si vzal slovo prorektor pre rozvoj, ktorý 

uviedol, že v súvislosti s prípravou nového systému na správu registratúry a obehu dokumentov 

pripravil dotazník, ktorý rozpošle na fakulty a preto požiadal dekanov o spätnú väzbu. Dotazník 

sa týka procesov, ktoré by si dekani vedeli predstaviť previesť zo zaužívanej listinnej formy na 

elektronickú v obehu univerzitných dokumentov. Ako uviedol, od výsledkov tohto dotazníka 

sa bude odvíjať celá súťaž verejného obstarávania.  

 V súvislosti s agendou prorektora pre rozvoj informoval rektor univerzity, že univerzite 

prišli kapitálové prostriedky na dofinancovanie odstránenia havarijného stavu strechy na PdF 

v objeme 200-tisíc eur. KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj. 

 Ako ďalšia si vzala slovo prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len 

„prorektorka pre vzdelávanie“), ktorá informovala, že v MAIS-e prebiehajú zmeny, ktoré 

vyplynuli z nového Štatútu TU, konkrétne pri podmienečnom prijímaní. Doplnila, že 

s množiacimi sa otázkami z fakúlt, sa obrátila na ministerstvo školstva s otázkou, či rigorózne 

konanie môže prebiehať v príslušnom odbore, alebo musí byť v tom istom študijnom odbore, 



na čo jej bola odoslaná informácia, že rigorózne konanie prebieha len v tom istom študijnom 

odbore. KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie. 

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

informoval o blížiacom sa zasadnutí edičnej rady aj grantovej komisie, kde bolo zaslaných  veľa 

žiadostí o poskytnutie grantu. Zároveň sa obrátil na členov KR TU s otázkou zasadnutia VR 

TU, pretože jediným predloženým materiálom na prerokovanie je Periodická hodnotiaca správa 

TU, preto navrhol jej schválenie per rollam, s čím členovia KR TU súhlasili. Plánovaný termín 

zasadnutia VR TU na 1. júna bol preto zrušený. KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora 

pre vedu. 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy sa obrátil s prosbou na jednotlivé fakulty, aby posielali 

oddeleniu pre marketing a PR informácie o dianí na fakultách, ktoré je potrebné zverejniť 

a zviditeľniť na webových stránkach. Členom KR TU priblížil aj problém so žiadosťami 

o zahraničné mobility, kde sa do prvého kola prihlásilo málo žiadateľov, no druhé kolo prinieslo 

enormný záujem a niektorým už nebolo možné vyhovieť pre vyčerpané finančné prostriedky. 

Preto navrhol nastaviť pravidlá, vďaka ktorým by sa predchádzalo takejto situácii. Riešenie 

bude hľadať spoločne s oddelením pre vonkajšie vzťahy a o záveroch bude členov KR TU 

informovať. KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy. 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o zverejnenej výzve na prenájom 

študentskej jedálne, o príprave súťažných podkladov na verejné obstaranie elektriny a plynu, 

kde univerzite končia zmluvy s dodávateľmi, o výmene telefónov a zmene paušálov, kde bol 

vo verejnom obstaraní vysúťažený ten istý operátor, ale s novými podmienkami. Členov KR 

TU informovala o dvoch končiacich sa projektoch. Prvým je „Univerzitný klaster Trnava“, 

ktorý prebiehal v spolupráci s partnerskou Univerzitou sv. Cyrila a Metoda, kde sa univerzite 

nepodarilo vyčerpať všetky finančné prostriedky. Boli určené na vypracovanie projektovej 

dokumentácie Univerzitnej knižnice TU, kde bola univerzita pribrzdená v súvislosti 

s problémom územného plánu a ďalšie financie boli určené na obstarane nového systému 

správy registratúry, kde sa ukázalo, že ide o zložitejší projekt, ako sa predpokladalo. Druhým 

projektom je „Inovovanie vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského 

vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave rozvojom personálnych kapacít, revíziou vnútorných 

predpisov a aktov univerzity a systémovým vzdelávaním vo forme e-learningových kurzov“, kde 

sú naplnené všetky výstupy, no ukázali sa určité nedostatky v merateľných ukazovateľoch 

projektu, pri ktorých riešení požiadala o pomoc dekanov fakúlt. KR TU vzalo na vedomie 

informácie kvestorky univerzity.   

 Riaditeľka oddelenia pre kvalitu v krátkosti informovala, že bola spustená študentská 

predmetová anketa a anketa o spokojnosti s kvalitou výučby, materiálnych, technických 

a informačných zdrojov za akademický rok 2022/2023, ktoré sú otvorené od 15. mája do 30. 

júna. Zároveň dodala, že Periodická hodnotiaca správa TU je pripravená na rokovanie Vedeckej 

rady TU. KR TU vzalo na vedomie riaditeľky oddelenia pre kvalitu. 

 V závere bodu si vzala slovo kontrolórka univerzity, ktorá informovala členov KR TU 

o končiacej sa finančnej kontrole zadávania zákaziek s nízkou hodnotou a zákaziek malého 

rozsahu na Teologickej fakulte TU a naplánovanej finančnej kontrole zadávania zákaziek s 

nízkou hodnotou a zákaziek malého rozsahu na Filozofickej fakulte TU. KR TU vzalo na 

vedomie informácie kontrolórky univerzity. 

 

Bod 5 

 Druhý deň rokovania výjazdového zasadnutia KR TU sa pokračovalo prerokovaním 

návrhu Študijného poriadku TU. Rektor univerzity informoval členov KR TU, že 



k predloženému návrhu bolo doručených viacero pripomienok z PF a PdF, ktoré si postupne 

spoločne prejdú. Zároveň dodal, že ak by pri niektorej z pripomienok nebol jednotný názor 

členov KR TU, bude sa o jej zapracovaní do návrhu hlasovať. Následne odovzdal slovo 

prorektorke pre vzdelávanie ako spracovateľke predloženého návrhu. Prorektorka pre 

vzdelávanie v úvode vysvetlila členom KR TU, že viaceré zmeny návrhu Študijného poriadku 

TU vychádzajú z platnej legislatívy a nového Štatútu TU, taktiež sa do návrhu snažila 

zapracovať špecifické požiadavky z jednotlivých fakúlt. Prorektorka pre vzdelávanie sa obrátila 

na členov KR TU s otázkou, či bude predložený návrh schválený ako dodatok k platnému 

vnútornému predpisu, alebo sa prijme ako nový vnútorný predpis. Po diskusii sa členovia KR 

TU dohodli, že návrh Študijného poriadku TU prijmú ako nový vnútorný predpis. 

 Členovia KR TU sa ďalej zaoberali pripomienkami dekanky PF, ktoré sa týkali 

kombinovanej metódy štúdia, formy podávania prihlášky (elektronická, písomná), podmienok 

prijatia, časového harmonogramu štúdia akademického roka, možnosť zapísania si a požiadania 

o vymazanie predmetov z MAIS-u, povinných a profilových predmetov, zverejnenia otázok 

alebo okruhov na skúšku, termínov riadnych a opravných skúšok, zápisu známok do MAIS-u, 

osoby zodpovednej za študijný program, či lehôt skúškového obdobia. Členovia KR TU sa 

dohodli na niektorých pozmeňujúcich návrhoch predloženého materiálu, niektoré pripomienky 

dekanka PF po diskusii stiahla z rokovania. Pretože každá fakulta má určité podmienky 

nastavené inak, pri niektorých bodoch sa fakulty dohodli, že si ich bližšie našpecifikujú vo 

fakultných študijných poriadkoch.  

  Následne sa členovia KR TU zaoberali pripomienkami dekanky PdF, pričom viaceré 

z nich boli prediskutované už pri predchádzajúcich pripomienkach dekanky PF. Pripomienky 

PdF sa týkali úpravy dĺžky štúdia v dennej a externej forme, rozsahu kontaktnej a nekontaktnej 

výučby, ďalších podmienok prijatia na fakultu, dodatočného zápisu študentov na štúdium, 

nezrovnalostí v počte kreditov alebo priebežného hodnotenia študijných predmetov. Pri 

viacerých pripomienkach sa členovia KR TU dohodli na zapracovaní do návrhu Študijného 

poriadku TU, iné si medzi sebou vydiskutovali.  

 Pretože k predloženému návrhu na rokovaní už neodzneli od členov KR TU žiadne 

ďalšie pripomienky,  rektor univerzity dal hlasovať o návrhu uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU 2/V-22-23052023 

KR TU schvaľuje návrh Študijného poriadku Trnavskej univerzity v Trnave po 

zapracovaní pripomienok, ktoré odzneli na výjazdovom rokovaní dňa 23. mája 2023. 

Z: JUDr. Nevolná, PhD. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.    

 

 Rektor univerzity sa poďakoval členom KR TU za podnetnú diskusiu aj zaslanie 

pripomienok k návrhu Študijného poriadku TU a dodal, že po zapracovaní odsúhlasených 



pripomienok od členov KR TU, bude návrh Študijného poriadku TU zaslaný na prerokovanie 

a schválenie AS TU. 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

         

                   Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

          rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                         

                                  Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 


